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В статье рассматриваются психологические проблемы, возникающие в ходе проведения следственного действия — предъявле-
ния для опознания. Экспериментально показывается, что, в частности, трудности вербализации опознавательных признаков опознава-
емого человека обусловлены не сложностью воспоминания, а общими механизмами формирования представлений памяти, которые 
различаются в разных условиях получения информации об опознаваемом, например в ситуациях повторного узнавания незнакомых 
людей, в случаях узнавания знакомых и близких людей. 
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The article deals with the psychological problems that arise during the conduct of the investigative action of presentation for identifi cation. 
It is shown experimentally that, in particular, the diffi culties of verbalizing the recognizable features of an identifi able person are not caused by the 
complexity of memory, but by the general mechanisms of the formation of memory representations, which differ in different conditions for obtaining 
information about the identifi able, for example, in situations of repeated recognition of strangers, in cases of recognizing acquaintances and loved ones.
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